
 

Referat af bestyrelsesmøde i Ungdomsbo, afdeling 8. 

Tirsdag den 14. juni 2022 kl. 19.00. 

Deltagere: Elva, Egon, Simon og Lars.  

 

1. Referat  

Lars blev valgt som referent. 

Referater fra seneste møde godkendt og underskrevet. 

2. Kælderrum 

Det er korrekt at der skal være et tomt kælderrum tilgængeligt, hvis folk flytter uden at tage deres møbler 

med.  

Sagen omkring opstilling af en fryser i et kælderrum er tilsyneladende afsluttet.  

3. Affaldsproblemer 

Elva har talt med Eigil vedr. problemerne i affaldsskurene, og hvordan de bruges korrekt.  

Der mangler generel viden og information om muligheden for at ringe til miljøgården efter en affaldsvogn. 

Elva undersøger om der kan komme information ud, evt. i glasskabene i opgangene.  

4. Regnskab 

Status for afdelingens rådighedsbeløb og konto til fritidsudgifter blev udleveret. Der er stadig penge til 

kommende aktiviteter.  

5. Personaleinformation 

Informationsbrev om personaleændringer i Ungdomsbo er blevet sendt ud pr. mail den 12. maj.  

6. Invitation 

Der er informationsmøde til nye (og gamle) bestyrelsesmedlemmer torsdag den 16. juni. Elva deltager, og 

Egon tager med.  

7. Udlevering af poser 

Bestyrelsen diskuterede retningslinjer for udlevering af poser til andre end de fremmødte, og i hvilket omfang 

der kan kræves fremvisning af sygesikringsbevis. Intet blev besluttet.  

8. Referater på hjemmesiden 

Der er kommet en forespørgsel om tilgængeligheden af referaterne fra afdelingsmøderne. Mange kan ikke 

finde det frem på hjemmesiden, og vil gerne have det på papir.  

Bestyrelsen skriver en række eksemplarer ud, som kan udleveres til beboerne ved poseudlevering, hvis de 

ønsker det. Lars er ansvarlig.  

9. Eventuelt 

Intet at referere.  

 

Mødet sluttede kl. 20.10. 

 

 

 

___________________________________________ ___________________________________________ 

Elva Lyth, formand   Lars Mogensen, referent 


